

# Protokoll

Styrelsemöte Juridiska föreningen i Uppsala den 17-10-2017 kl.  
17.00

## Närvarande:

Ordförande:	Agnes Emborg
Vice ordförande:	Simon Alsing
Sekreterare:	Emanuel Bergqvist
Ordförande för Sociala utskottet	Sofia Jäger
Inspektor:	Erika P Björkdahl
Proinspektor:	Rolf Johansson

## **1 § Mötets öppnande**

Agnes Emborg öppnar mötet kl 17:08.

## **2 § Val av justerare tillika rösträknare**

Förslag: Simon Alsing

### Styrelsen beslutar

**Att** välja Simon Alsing.

## **3 § Val av mötesobservatör**

Förslag: Sofia Jäger

### Styrelsen beslutar

**Att** välja Sofia Jäger.

## **4 § Godkännande av kallelseförfarandet**

Kallelsen gick ut en vecka innan sammanträdet vilket är i tid.

### Styrelsen beslutar

**Att** godkänna kallelseförfarandet.

## **5 § Adjungeringar**

- Stefany Tannous
- Alexander Petersson

### Styrelsen beslutar

**Att** adjungera Stefany Tannous och Alexander Petersson.

## 6 § Fastställning av föredragningslista

### Styrelsen beslutar

**Att** fastställa föredragningslistan.

## 7 § Protokoll från föregående sammanträde

Protokollet från föregående sammanträde är inte färdigjusterat.

### Styrelsen beslutar

**Att** bordlägga punkten till nästa möte.

## 8 § Meddelanden och rapporter

### Ordförande meddelar:

Jag har sedan förra mötet varit sjukskriven och inte gjort någonting än de mest akuta arbetsuppgifterna. Jag var även med på juristbalen.

### Vice ordförande meddelar:

Haft möte med Universum tillsammans med Elvin angående sammanställningen av data från vårens undersökning. Ser riktigt bra ut för oss! Var sedan med och firade universitetets 540-årsdag. Utbildning med ämbetsmännen. Har sedan under veckan varit hemma på grund av sjukdom.

### Sekreterare meddelar:

Utskottsmöte på Smålands förra veckan vilket gick bra trots få närvarande. Varit med på ämbetsmannautbildningen och har tillsammans med Viktor hållit i ämbetsmannafesten. Tyvärr var deltagandet lite lågt, förhoppningsvis så förbättras detta till studierådets fest senare i höst.

### Ordförande för sociala utskottet meddelar:

Inte hänt mycket mer sen senaste mötet. Hade utskottsmöte i torsdags förra veckan, och alkoholserveringsutbildning med nya kv i söndags. Var med på reccekommittén vt18:s möte i tisdags för att svara på frågor och bolla idéer. Och såklart var jag ju med på söndagsmötet med styrelsen nu i söndags. Alla utskott rullar på bra!

### Inspektor meddelar:

Närings- och utbildningsdepartementet har tillfrågat oss (Jur.inst.) att anordna ett lantmäterioprogram, där vi nu har fått pengar för detta. Blir en framtida fråga hur lantmäteri kommer att inordnas hos universitetet antingen under fakulteten eller institutionen samt hur dessa studenter kommer ha möjlighet att bli medlemmar i JF.

### Proinspektor meddelar:

Tackar för balen tidigare i höst.

## 9 § Protokollföring av tagna PC-beslut

Inga PC-beslut har tagits sedan förra sammanträdet.

## 10 § Ekonomiuppföljning

Föredragande: Simon Alsing

Pga. sjukdom så har det ej hunnits med, har gått igenom rapporten för att kunna förbereda budgeten för 2018. Har jämfört och tittat på vad som borde ökas på eller dras bort inför 2018.

## 11 § Budget

Föredragande: Simon Alsing

Bakgrund: Underlag till styrelsens förslag till budget för 2018. Är ett förslag som har tagits fram efter synpunkter från styrelsen under vårt budgetmöte, samt med insyn från händelser under årets gång som kommer påverka även under 2018.

Inspektor och proinspektor påpekar att utfallet för 2016 borde läggas till budgeten för jämförelse. Simon svarar med att kontoplanen sen tidigare är för olik budgeten för att kunna göra en sådan jämförelse.

## 12 § Prop. om fullföljelsefest

Föredragande: Simon Alsing

Bakgrund: Diskutera upplägget kring propositionen att riva upp ett gammalt stämmobeslut som berörde fullföljelsefest som måste arrangeras i fall föreningen går med vinst.

Det tidigare stämmobeslutet hämmar föreningens möjlighet att gå med vinst om det något år i framtiden skulle gå ekonomiskt bra. Det vore önskvärt att ge kåren, som nu har ändrade förutsättningar just i.o.m. kårstatusen, möjligheten att gå med vinst utan att den vinsten *måste* gå till en fest.

### Styrelsen beslutar

**Att** uppdra åt Sofia Jäger att författa ett utkast till proposition gällande att riva upp ett tidigare stämmobeslut om en fullföljelsefest.

## 13 § Prop. om val av Proinspektor

Föredragande: Simon Alsing

Bakgrund: Någon måste uppdras att skriva en proposition kring omval av vår proinspektor Rolf Johansson.

### Styrelsen beslutar

*Att* uppdra åt Simon Alsing att författa ett utkast till proposition gällande omval av Rolf Johansson som proinspektor.

## **14 § Prop. andra läsning**

Föredragande: Simon Alsing

Bakgrund: Ta fram och diskutera de propositioner som ska läggas fram för en andra läsning.

Styrelsen diskuterar att lägga fram en ny prop. kring de jävsklausuler som den före detta styrelsen valde att lägga fram i april och som röstades ner. Denna prop. skulle i så fall vara mer genomarbetad kring just jävsklausulerna och skickas på remiss hos studierådet och förmansnätverket.

### Styrelsen beslutar

*Att* uppdra åt Emanuel Bergqvist att författa ett utkast till proposition om de tidigare propositionerna som ska gå igenom en andra läsning.

*Att* uppdra åt Emanuel Bergqvist att författa ett utkast till en ny proposition kring jävsklausulerna i stadgan och skicka propositionen på remiss.

## **15 § VP**

Föredragande: Simon Alsing

Bakgrund: Diskutera fram mål som kåren har som stort under 2018, inte endast de som rör sitt eget utskott.

### Styrelsen beslutar

*Att* uppdra åt varje styrelseledamot att inför nästa styrelsemöte komma med konkreta förslag till allmänna mål för verksamhetsplanen 2018.

## **16 § Seniorskollegiet**

Föredragande: Simon Alsing

Bakgrund: Diskussion kring upplägget och innehållet av mötet med seniorskollegiet 23/10.

## **17 § Sångbok**

Föredragande: Simon Alsing

Bakgrund: Förhoppningsvis finns materialet då, möjligt att det har blivit försenat igen. Är sista klubbningen innan tryck.

Sångboken är försenad återigen, p.g.a. ett missförstånd mellan Sångbokskommittén och JoM-gruppen.

## **18 § Meet and greet**

Föredragande: Simon Alsing

Bakgrund: Diskussion kring upplägget av meet and greet och vad som kan tänkas göras under denna.

Styrelsen diskuterar att JF borde lägga in en extra insats under Kontaktdagen i kårens monter för att marknadsföra JF och engagemang inom kåren.

## **19 § Medaljutdelning**

Föredragande: Simon Alsing

Bakgrund: Beslut om utdelning av två ämbetsmannamedaljer. Se bilaga.

Styrelsen beslutar

**Att** tilldela Robin Ernesäter ämbetsmannamedalj av andra graden.

**Att** tilldela William Örtengren ämbetsmannamedalj av andra graden.

## **20 § Mailpolicy**

Föredragande: Simon Alsing

Bakgrund: Snabb informationspunkt kring mailpolicyn.

P.g.a. sjukdom har mailpolicyn inte hunnit formuleras ännu, den kommer istället att presenteras på nästkommande möte.

## **21 § GDPR**

Föredragande: Simon Alsing

Bakgrund: Snabb informationspunkt kring GDPR.

## **22 § Fyllnadsval**

Föredragande: Emanuel Bergqvist

Bakgrund: Valberedningens nomineringar är klara, styrelsen ska fullfölja fyllnadsvalet och besluta om tillsättning av de lysta posterna.

Styrelsen beslutar

**Att** fyllnadsvälja:

- Karla Grenmark och Tom Bovaller till Arbetsmarknadsassistenter
- Ingrid Jacobson till Recceassistent VT18
- Julia Axelsson och Cornelia Mannehed till SJM-ansvariga
- Jakob Hambert till Ledamot i studierådet

## **23 § SJM - Byte av utskott**

Föredragande: Sofia Jäger

Bakgrund: Förslag om att flytta SJM till arbetsmarknadsutskottet då det passar lämpligare in under det utskottet och förmodligen skulle gynna SJM och locka fler att söka posterna.

### Styrelsen beslutar

*Att* flytta SJM-ansvariga till arbetsmarknadsutskottet.

## **24 § Bevakningslistan**

Styrelsen går igenom och uppdaterar bevakningslistan.

## **25 § Övriga punkter**

- Ämbetsmannapubruna (SA)

## **26 § Ordet fritt**

## **27 § Mötets avslutande**

Agnes Emborg avslutar mötet kl 19:02.

---

Agnes Emborg  
Ordförande

---

Simon Alsing  
Justerare